





GOETHE-INSTITUT München

Das Goethe-Institut München liegt zentrumsnahe und verkehrsgünstig mitten im lebendigen Stadtteil Haidhausen. Die Isar und das Deutsche Museum erreichen Sie innerhalb weniger Minuten zu Fuß. Haidhausen ist ein lebendiges Viertel mit Cafés, Restaurants und lädt zum Flanieren ein



10 gut ausgestattete Unterrichtsräume



Multimediale Mediothek



Aufenthaltsbereiche, Brunos Café



Unterkunftsberatung



Kultur- und Freizeitprogramm

Unterkunft

München bietet seinen Gästen eine Vielzahl an Hotels und Apartmenthäusern für den großen und kleinen Geldbeutel. Wir haben für Kursteilnehmende Sonderkonditionen mit einen Gästehaus und Hotels vereinbart. Informieren Sie sich unter www.goethe.de/muenchen über das Angebot.



Unser Kursangebot in München:

- Deutsch Intensiv Kompakt
- Deutsch am Abend
- Deutsch für Architekt*innen
- Deutsch Einzelunterricht
- Prüfungszentrum Goethe-Zertifikat A1-C2



Goethe-Institut München Rablstraße 24 81669 München Tel. +49 89 551903-0









GOETHE-INSTITUT Munich

The Goethe-Institut Munich is located close to the city center and conveniently in the center of Haidhausen. The Isar and the Deutsches Museum are within walking distance. Haidhausen is a lively Munich neighborhood with cafés, restaurants and it invites you to stroll and explore the neighborhood.



10 well-equipped classrooms



Media resource center



Common areas, Bruno's Café



Accommodation consultation



Cultural and recreational program

Accommodation

Munich provides a wide variety of high and low budget hotels and apartment services. We have made special arrangements with a guesthouse and hotels for course participants. For information, please visit www.goethe.de/munich.



Our courses in Munich:

- Intensive German Concise
- German in the Evening
- German for Architects
- German Private Lessons
- Testing Center Goethe-Zertifikat A1-C2



Goethe-Institut MünchenRablstraße 24
81669 München
Tel. +49 89 551903-0

